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SA.0012.4.11.2021 

 

Protokół nr 11/21 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych  

w dniu 14 grudnia 2021 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5 

 

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Dorota Skark-Pieprzka. Przewodnicząca o godz. 1500 otworzyła posiedzenie, następnie przywitała 

członków Komisji oraz gości. Przewodnicząca oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Listy obecności członków Komisji oraz gości - załączniki nr 1 i nr 2.  

Radni obradowali zgodnie z otrzymanym wraz z zawiadomieniem porządkiem obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Programy społeczne na 2022 rok. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Plan pracy Komisji na okres od 1 stycznia 2022 r. do 30 czerwca 2022 r. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Programy społeczne na 2022 rok. 

Radni otrzymali następujące programy społeczne na 2022 rok: 

 Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Goleszów 

na rok 2022, 

 Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022, 

 Gminny Program Wspierania Rodziny Gminy Goleszów na lata 2021-2023, 

 Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie dla Gminy Goleszów na lata 2021-2023. 

Programy przedstawiła oraz odpowiedziała na pytania radnych Inspektor ds. funduszu 

alimentacyjnego Edyta Toman.  

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych zapoznała się z przedstawionymi programami 

społecznymi Gminy Goleszów na 2022 rok. Opinie do projektów uchwał dotyczących 

ww. programów zostały wydane w pkt. 2 porządku obrad. 

 

Ad.2. Opiniowanie projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Goleszów na rok 2022 (projekt nr SA.0006.116.2021) 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022 (projekt nr SA.0006.117.2021) 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy Goleszów na lata 

2021-2023 (projekt nr SA.0006.118.2021) 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Goleszów na lata 2021-2023 (projekt 

nr SA.0006.119.2021) 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Goleszów na lata 2021-2026 (projekt nr SA.0006.115.2021) 

Inspektor ds. funduszu alimentacyjnego Edyta Toman przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Wojciech Hławiczka zapytał się o liczbę ankietowanych - ustalono, że informacja ta zostanie 

przekazana na sesji. Radny zwrócił również uwagę na brak zapisu o barierach architektonicznych. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar wyjaśniła, że kwestię tą reguluje ustawa o zapewnieniu dostępności 

osobom ze szczególnymi potrzebami. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia znaku graficznego (logo) oraz zasad jego używania 

i wykorzystywania (projekt nr SA.0006.120.2021) 

Projekt uchwały omówiła Inspektor ds. promocji gminy Iwona Franek. Wójt Gminy Sylwia Cieślar 

przedstawiła informacje o przebiegu prac nad przygotowaniem logo Gminy oraz planowanej kampanii 

informacyjnej. Następnie na pytania członków Komisji odpowiedzi udzieliły Wójt Gminy Sylwia 

Cieślar i Inspektor Iwona Franek. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
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7) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej sołectwa 

Dzięgielów na kadencję 2019-2023 (projekt nr SA.0006.121.2021) 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła Wójt Gminy Sylwia Cieślar. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.3. Plan pracy Komisji na okres od 1 stycznia 2022 r. do 30 czerwca 2022 r.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Dorota Skark-Pieprzka 

przedstawiła propozycję planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia 2022 r. do 30 czerwca 2022 r. 

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych został przyjęty, zostanie on 

przedstawiony do zatwierdzenia na najbliższej sesji Rady Gminy - załącznik nr 3. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Kierownik Referatu Oświaty Sławomir Gaszek i Skarbnik Gminy Romana Brzoza udzielili 

odpowiedzi na pytanie Przewodniczącej Komisji Doroty Skark-Pieprzki o kwoty dofinansowania 

z programu „Laboratoria Przyszłości”. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar poinformowała o przygotowywanym kolejnym wniosku o dofinansowanie 

zajęć korekcyjnych w szkołach, a także o wymianie przystanków autobusowych.  

Radny Ryszard Florczykiewicz poinformował, że przystanek autobusowy przy OSP w Puńcowie 

wchodzi w część prywatnej posesji, w związku z tym jego demontaż spowoduje wyrwę w ogrodzeniu. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji Dorota Skark-Pieprzka zamknęła 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

 

 

 

 
Protokół sporządziła:      PRZEWODNICZĄCA 

Aneta Sikora           Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy           i Spraw Społecznych 

  

 Dorota Skark-Pieprzka 


